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– Waarom  kiest  iemand  die  gezondheids-  en 
welzijnswetenschappen  volgde  in  het  tech-
nisch  secundair  voor  een  studierichting  als 
godsdienstwetenschappen?
Inderdaad geen vanzelfsprekende keuze, 
maar ik kon rekenen op veel steun van 
thuis en van vrienden. Het geloof boeide 
me bovendien altijd al. Mijn moeder is ge-
lovig, mijn vader niet, maar thuis was er 
geen enkele druk, noch in de ene of ande-
re richting. Ik vergezelde mijn moeder ge-
regeld als ze catechese gaf in de parochie.

Ook mijn godsdienstleerkrachten prik-
kelden mijn belangstelling. Vooral syste-
matische theologie boeit me, omdat die de 
basis vormt van ons geloof. Het is een tak 
in de theologie die soms in de vergeethoek 
raakt, maar toch uitermate belangrijk is, 
omdat hij het vertrekpunt vormt voor ons 
ethische en pastorale denken.

Als puber hield ik het even voor beke-
ken, maar later voelde ik weer de nood 
aan verdieping. Als zeventienjarige nam 
ik deel aan een Taizé-ontmoeting in Brus-
sel. Dat was een kantelmoment voor me.

– U  geeft  vormselcatechese  in  uw  parochie. 
Geen  voor  de  hand  liggende  keuze  voor  een 
prille twintiger. Waarom doet u dat?
Ik ga dolgraag aan de slag met kinderen 
en jongeren. Zowel spelenderwijs als om 
hen vorming te geven en hen te begelei-
den in hun groei naar geloof. Vanuit mijn 
vorming als godsdienstwetenschapper 
diep ik de inhoud van de vormselcate-
chese verder uit om opnieuw nauwer aan 
te knopen bij de christelijke achtergrond. 
Een kruisbeeld knutselen uit brooddeeg is 
leuk, maar ik vind het ook belangrijk om 
de betekenis van het kruis in ons geloof 

mee te geven. Via creatieve spelvormen 
probeer ik elementen uit ons geloof over 
te brengen, zoals ik leerde in mijn oplei-
ding tot godsdienstleerkracht. Wat houdt 
jongeren bezig? Hoe kunnen we daarop 
inspelen en aldus het geloof (opnieuw) be-
spreekbaar maken? Het komt erop aan je 
te laten uitdagen en tegelijk proberen de 
ander te prikkelen.

– Voelt  u  zich  vandaag  als  jonge  gelovige  op 
uw plaats in de Kerk?
In onze parochiekerk ontmoet je inder-
daad vooral grijzende gelovigen. Een keer 
maandelijks organiseren we een gezins-
viering met een koffiemoment waarvoor 
iedereen is uitgenodigd. Jammer genoeg 
komt steeds hetzelfde handjevol mensen 
opdagen. Waar blijft dan dat verlangen 
naar gemeenschapsvorming bij de ove-
rige kerkgangers, vraag ik me af? Voor mij 
is die verbondenheid wezenlijk.

Dankzij mijn studie ontwikkelde ik een 
meer kritische kijk op het geloof. Waar ik 
voorheen zonder meer aanvaardde wat er 
tijdens de homilie werd gezegd, stel ik me 
nu geregeld vragen. Ik stel vast dat de vie-
ringen vandaag jongeren niet meer aan-
spreken. Ik stoor me ook sterk aan de hou-
ding van sommige verantwoordelijken 
die vooral streven naar een perfecte vorm, 
terwijl voor mij de inhoud de kern is.

– U  bent  een  enthousiast  kampbegeleidster 
bij Kazou. Wat trekt u daarin aan?
Ik begeleid zowel kampen voor jongeren 
als voor personen met een verstandelijke 
handicap. PVH-kampen begeleiden is be-
hoorlijk belastend, maar je krijgt er ont-
zettend veel dankbaarheid en liefde voor 
terug. En ja, natuurlijk vroeg ik me de 
eerste keer af hoe ik zou reageren als ik in 
aanraking kwam met een lichaam dat er 
anders uitziet.

Het mooie is dat die mensen jou hel-
pen. Zij schamen zich niet, ze lachen vaak 
met hun tekortkomingen en ze helpen 
je aldus over je schaamte heen. Geregeld 
ga ik mee als ‘zinspeler’, die instaat voor 

de verdiepingsmomenten op kamp. Van-
uit mijn christelijke inspiratie schrijf ik 
zelf de bezinnende teksten, op maat van 
de jongeren en van de monitors. Het ver-
rast me steeds hoezeer dat wordt gewaar-
deerd. Tijdens een druk kamp kan ieder-
een wel zo’n ‘uitblaasmoment’ gebruiken. 
Ook jongeren staan daar niet afwijzend 
tegenover. Soms klampen ze me aan om-
dat ik hun een pakkend verhaal vertelde. 
Als ik zeg dat het uit de Bijbel komt, zijn 
ze verrast.

– Als  jongere  is  het  niet  evident  om  gelovig 
door het leven te gaan. Hoe ervaart u dat?
Tijdens mijn studie kon ik met velen 
rondom me praten over het geloof. Leef-
tijdgenoten die me niet kennen, trek-
ken vaak grote ogen als ze horen dat ik 
godsdienstwetenschapper ben. Of ik dan 
pastoor of non wil worden? Neen hoor, 
godsdienstleerkracht of pastoraal werker. 

Als ik uitleg dat pastoraal werkers onder 
meer in ziekenhuizen en jeugdverenigin-
gen vanuit christelijk perspectief praten 
met mensen, dan vinden ze dat doorgaans 
interessant. Jongeren zijn opnieuw sterk 
met zingeving bezig. Ze zijn op zoek. Het 
uiterlijke is niet langer belangrijk, ze wil-
len opnieuw inhoud. En ook het chris-
telijke geloof boeit hen. Dankzij paus 
Franciscus staan ze daar opnieuw open 
voor. Jonge mensen vragen zich af hoe ze 
moeten omgaan met mensen die anders 
zijn, die minder hebben. Ze zijn op zoek 
naar voorbeelden. De nieuwe paus is op 
dat vlak een charismatisch voorbeeld dat 
velen aanspreekt, gelovig of niet.

Op 19 augustus om 19.30 uur getuigt Leen 
Nuyts in De Preekstoel in de Sint-Waldetru-
diskerk in Herentals. Gratis toegang. Het vol-
ledige programma van De Preekstoel vindt u 
op www.heiligehuisjes.be.

Leen Nuyts
Vormselcatechist en 
monitor bij Kazou

Net afgestudeerd als master in de theologie aan de  
KU Leuven, is Leen Nuyts (23) uit Noorderwijk toe aan een 
welverdiende vakantie. Thuis vind je haar dezer dagen  
echter niet, op een zonnig strand evenmin. Stilzitten is 
immers niet haar ding. Als monitor bij Kazou, de vakantie-
werking van de CM, bezorgt ze zowel jongeren als personen 
met een verstandelijke handicap een onvergetelijk kamp.

‘Die knuffel, 
daar doe ik het 
voor’

Ilse Van Halst
To love another person is to see the face of God (Een ander liefhebben, is Gods 
aangezicht zien), de slotzin uit de musical Les Misérables naar Victor 
Hugo, is Leen Nuyts’ lijfspreuk. Energie en troost put ze uit haar ver-
bondenheid met familie en vrienden. „Dat vloeit voort uit mijn geloof. 
De absolute liefde binnen de heilige Drie-eenheid ervaar je zelf in de 
liefde van anderen, een knuffel van een gast op kamp bijvoorbeeld.”

Leen Nuyts blaast even uit tussen twee kampen door.  © Mine Dalemans

„Zingeving op kamp  
wordt gewaardeerd.  
Jongeren zijn opnieuw  
op zoek naar inhoud”


